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Abstract (en)
The panel (1) possesses, in parallel, opposite surfaces, a plurality of grooves (3a, 3b) which open in the shape of a funnel. At their intersections, the
grooves (3a, 3b) form comparatively small holes (5). The grooves (3a, 3b) have a funnel-shaped cross-section, so that sound emerging behind the
panel (1) is scattered and effectively conveyed to a backing layer made, for example, of glass fibres. The panel (1) is flexible and reflects incident
light well. <IMAGE>

Abstract (de)
Die Platte (1) weist in parallelen, gegenüberliegenden Oberflächen mehrere sich trichterförmig öffnende Nuten (3a,3b) auf. Die Nuten (3a,3b) bilden
an ihren Schnittstellen vergleichsweise kleine Löcher (5). Die Nuten (3a,3b) weisen einen trichterförmigen Querschnitt auf, weshalb hinter der Platte
(1) austretender Schall gestreut und wirksam in eine hinterlegte Schicht aus beispielsweise Glasfasern abgegeben wird. Die Platte (1) ist biegbar
und reflektiert auftreffendes Licht gut.
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